
 

 

REFERAT FOR FAU VED KJELSÅS SKOLE 
Til:   Medlemmer av FAU  

Kopi:   Henriette Randsborg, rektor 

Møtedato/-tid: Mandag 5.desember 2022 kl. 19.00-21.00 

Møtested:  Personalrommet, Kjelsås Skole: 

 

 

FAU møte, Kjelsås skole 

 

 

Til: Medlemmer av FAU og klassekontakter 

Kopi: Henriette Randsborg, rektor 

Møtedato og tid: 05.12.22 kl. 19:00-21:00 

Møtested: personalrommet Kjelsås skoles nybygg 2 ett. 

 

 

1.0 Informasjon fra skoleledelsen ved: 

Rektor Henriette Randsborg 

Anne Kari Vik avdelingsleder1-3 trinn 

Anette Gjeruldsen avdelingsleder 4-5 trinn 

Anne Skovly ass.rektor 6-7 trinn 

Ann Cathrin Handegård avd.leder for s-klassene og spes.undervisning. 

   

1.1 Leirskole for 7-trinn på Klokkerholmen 

Pleier å være meget vellykket og lærerikt med maritime-, lærerike-, utforskende- og fysiske 

aktiviteter. Vil være i uke 39 og 41 neste år. 7 klasse på Maridalen skole er også med. 

 

 

1.2 Miljøteamet 

MIljøteamet har 2 fulltidsansatte som er aktivt ute blant elevene. Arbeidet deres består blant annet 

av: å drive elevrådet, lage tilbud i feriene, tirsdagsklubben, Amigos, gjennomføre verdensdagen for 

psykisk helse, BlimE-dansen, lage julekalenderen. 

 

 

1.3 Nasjonale prøver 

For 5, 8 og 10 trinn. Oppgavene er på 3 forskjellige nivåer fra lette, midt på og vanskelige oppgaver. 

Kjelsås ligger over landssnittet på lesing og matematikk, men et poeng unner på engelsk. Skolen 

følger opp resultater både på klasse og individnivå. 

 

 

 

1.4 Noen planer og mål for 2023 



Motto for sosial læring: Barn gjør det bra hvis de kan. Det vil skje arbeid i faggruppene: lesing, 

regning/matematikk, engelsk, naturfag, utforskende undervisning, praktiske og etiske fag og 

prosjektgruppen for digital satsning. 

Skolen jobber med å finne frem best mulig form å gjennomføre leseleksene på for å gi best mulig 

læringsutbytte og motivasjon for barna. Det vil være samarbeid mellom Maridalen og Kjelsås skole. 

 

 

2.0 Informasjon fra FAU 

 

 

2.1 Styret orienterer om nye saker 

Styret har ingen nye saker. 

 

 

2.2 Representasjon i utvalg og organer (SUSNA, KFU) 

Inget nytt fra SUSNA eller KFU. 

 

 

2.3 Informasjon fra driftstyret 

Prøveordningen med forlenget åpenttid på AKS er over. Det har vist seg for at det det ikke er mer 

enn 6-7 elever som har behov for dette og dermed vil det ikke være belegg for å fortsette med det. 

AKS skal komme i gang med noen form for mattilbud etter nyttår. 

Skolens økonomi har blitt sett på, AKS går noe pluss men skolen har gått litt i minus. 

 

 

Det var ingen nye innspill til driftsstyret. 

 

 

3.0 Beslutningssaker 

Det var ingen beslutningssaker ved dette møtet. 

 

 

4.0 Eventuelt 

Skolemiljøutvalget har hatt møte, referater sendes ut på skolemelding. 

Elevrådsrepresentanter skal besøke to skoler for å se hvordan de har det. 

De har hatt dugnad og malt 2 rom i AKS lokalene på 1 trinn. 

 

 

5.0 Arbeid i gruppene, gruppene orienterer 

 

 

5.1 Trivsel- og skolemiljøgruppen orienterer 

5-7 trinns skolegård har blitt diskutert og de jobber nå med et forslag til hvordan den kan forbedres. 

 

 



5.2 Trafikk- og nærmiljøgruppen orienterer: 

Reflekskampanje har blitt avviklet. De har besluttet at de skal planlegge neste års reflekskampanje 

dette skoleåret for å underlette for neste års representanter. 

 

 

5.3 17-mai gruppen orienterer 

De har fått tilgang til “oppskriftsboka” fra tidligere år og har fordelt oppgaver mellom klassene. 

 

 

   


